
Protok61 XXII/12 

XXII sesji Sejmiku Wojew6dztwa Swi~tokrzyskiego, kt6ra odbyla si~ w dniu 6 sierpnia 
2012roku w godz. od 12.05 do 13.15 w sali nr 12 Swi~tokrzyskiego Urz~du 
Wojew6dzkiego w Kielcach. 

Obradom przewodniczyl Tadeusz Kowalczyk - Przewodnicz~cy Sejmiku Wojew6dztwa 
Swi~tokrzyskiego. . 

Sesja odbyla sict wedlug nastctpuj~cego porZ<\:dku obrad: 

1. 	 Otwarcie XXII sesji Sejrniku Wojew6dztwa Swicttokrzyskiego. 
2. 	 Stwierdzenie kworum. 
3. 	 Zgloszenie wniosk6w 0 zrnianct lub uzupelnienie porz~dku obrad sesji- glosowanie 

nad wnioskami 0 zmianct lub uzupelnieniern porZ<\:dku obrad. 
4. 	 Wyb6r sekretarzy obrad. 
5. 	 Zapytania i interpelacje Radnych. 
6. 	 Informacja Marszalka Wojew6dztwa z dzialalnosci Zarz~du Wojew6dztwa 

Swicttokrzyskiego w okresie rni~dzy sesjami. 
7. 	 Informacja Przewodnicz~cego i Wiceprzewodnicz~cych Sejrniku 


z dzialalnosci w okresie rnictdzy sesjami. 

8. 	 Rozpatrzenie projektu uchwaly w sprawie wyznaczenia aglorneracji Olesnica: 

a) wys~ienie Czlonka Zarz~du- p. Piotr Zol~dek, 
b) stanowisko Kornisji Rolnictwa, Gospodarki Wodnej i Ochrony Srodowiska, 
c) dyskusja, 

d) glosowanie uchwaly 


9. 	 Rozpatrzenie projektu uchwaly w sprawie uzgodnienia projektu uchwaly Sejrniku 
Wojew6dztwa Sl~skiego w sprawie podzialu wojew6dztwa sl~skiego na obwody 
lowieckie: 

a) wyst<u>ienie Czlonka Zarz~du- p. Piotr Zol~dek, 


b) stanowisko Kornisji Rolnictwa, Gospodarki Wodnej i Ochrony Srodowiska, 

c) dyskusja, 

d) glosowanie uchwaly 


10. 	 Rozpatrzenie projektu uchwaly w sprawie wyrazenia zgody dla Swicttokrzyskiego 
Centrum Onkologii w Kielcach na zbycie aparatu Mammograficznego: 

a) wyst<u>ienie Wicernarszalka Wojew6dztwa- p. Grzegorz Swiercz, 
b) stanowisko Kornisji Zdrowia, PoHtyki Spolecznej i Spraw Rodziny, 
c) dyskusja, 

d) glosowanie uchwaly 


11. 	Rozpatrzenie projektu uchwaly w sprawie wyrazenia zgody na udzielenie Grninie 
Polaniec pornocy rzeczowej w formie INFOKIOSKU, stanowi~cego gl6wn~ nagrodct 
w Plebiscycie Moje Innowacyjne Otoczenie- Moja Innowacyjna Grnina: 
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a) wystlWienie Czlonka Zarz~du- p. Jan Mackowiak, 

b) stanowisko Kornisji BudZetu i Finansow, 

c) dyskusja, 

d) glosowanie uchwaly 


12. 	 Rozpatrzenie projektu uchwaly w sprawie udzielenia pornocy finansowej dla 
samorz~dow grnin z terenu wojewodztwa swi~tokrzyskiego na realizacj~ zadail 
w zakresie porz~dku publicznego i bezpieczeiistwa obywateli oraz ochrony 
przeciwpozarowej: 

a) wystlWienie Czlonka Zar~du- p. Jan Mackowiak, 
b) stanowisko Kornisji BudZetu i Finansow, 
c) dyskusja, 

d) glosowanie uchwaly 


13. 	 Rozpatrzenie projektu uchwaly w sprawie zmiany uchwaly Nr XV /275/11 Sejrniku 
Wojewodztwa Swi~tokrzyskiego z dnia 29 grudnia 2011 roku w sprawie Wieloletniej 
Prognozy Finansowej Wojewodztwa Swi~tokrzyskiego na lata 2012-2028: 

a) wystlWienie Skarbnika Wojewodztwa- p. Maria Fidziiiska- Dziurzynska, 

b) stanowisko Kornisji Budzetu i Finansow, 

c) dyskusja, 

d) glosowanie uchwaly 


14. 	Rozpatrzenie projektow uchwal w sprawie zrnian w budzecie na 20 12rok: 

a) wystlWienie Skarbnika Wojewodztwa- p. Maria Fidziiiska- Dziurzynska, 
b) stanowisko Komisji Budzetu i Finansow, 
c) dyskusja, 

d) glosowanie uchwal 


15. 	Przyj~cie informacji na ternat realizacji Regionalnego Programu Operacyjnego 
Wojewodztwa Swi~tokrzyskiego na lata 2007-2013 za 2011rok. 

16. 	 Sprawy rome. 
17. 	Zamkni~cie obrad XXII sesji Sejrniku Wojewodztwa Swi~tokrzyskiego. 
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Przebieg posiedzenia. 

Ad 1. 

Przewodniczlilcy Sejmiku otworzyl obrady XXII sesji Sejmiku Wojewodztwa 

Swi~tokrzyskiego. powital radnych i zaproszonych go sci zgodnie z zalltczonymi listami 

obecnosci (zalqczniki nr: 1,2,3). 

Poinformowal rowniet ,aby osoby wchodzqce w sklad delegacji do Brukseli po zakonczeniu 

obrad sesji zostali na spotkaniu organizacyjnym. 

Ad 2. 

PrzewodniczlilCY Sejmiku stwierdzil, iZ w sesji uczestniczy 24 radnych , tym samym obrady 


Slt prawomocne. 


Ad 3. 


Przewodniczlilcy Sejmiku zapytal czy do zaproponowanego porzltdku w zaproszeniu slt 

uwagi. 

W wyniku braku uwag Przewodniczlilcy Sejmiku oznajmil, iz Sejmik przyj'tl zaproponowany 


porzltdek obrad (zalqcznik nr 4 ). 


Ad 4. 


Na sekretarzy Sejmik wybral radnych: Marzeo~ Marczewsklil i Slawomira Marczewskiego. 


Ad 5. 


W punkcie " Zapytania i interpelacje radnych" glos zabrali: 


radoy J6zef Grabowski zlozyl 2 interpelacje i zapytanie dotyczltce: 


- zabezpieczeniu srodkow finansowych na remont drog wojewodzkich nr 754 i 755(za1ltcznik 

nr 5). 


- prosby mieszkancow Ostrowca Swi~tokrzyskiego, 0 zagospodarowanie walow otaczajltcych 


rzek~ Kamiennlt i ustawieniu tam lawek wzdluz ulic AI. III Maja-Mickiewicza 

i Zeromskiego(zalltcznik nr 6). 


- kto przygotowywal list~ gosci na otwarcie drogi wojewodzkiej nr 751 w Ostrowcu 

Swi~tokrzyskim na uI. Traugutta, 


- kto jest projektantem kanalizacji burzowej na ww. ulicy(zalltcznik nr 7)? 
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radny Grzegorz Galuszka przewodnicz~cy Komisji Strategii Rozwoju, Promocji 
i Wsp61pracy z Zagranic~ ,przedstawil Stanowisko Komisji Strategii Rozwoju, Promocji 
i Wsp6lpracy z Zagranic~ z dnia 06.08.2012roku w sprawie podj~cia konkretnych dzialan 
maj~cych na celu przyspieszenie realizacji drogi ekspresowej S- 7 na terenie wojew6dztwa 
Swi~tokrzyskiego i calej trasie jej przebiegu w Polsce(zal~cznik or 8). 

Czlonek Zarz~du Wojew6dztwa Swi~tokrzyskiego - Piotr Zol~dek zwr6cil Sl~ 
z prosb~ 0 przygotowanie stanowiska w sprawie remontu i rozbudowy drogi 73. 
Poinformowal, ze Ministerstwo Infrastruktury jest na etapie przygotowania inwestycji 

priorytetowych. 
Istotn~jest rzec~ aby sygnal poszedl od Radnych Sejmiku Wojew6dztwa Swi~tokrzyskiego 
i droga 73 byla wpisana jako inwestycja priorytetowa. Obecnie planowany jest remont tej 
drogi na odcinku miejskim. UwaZa, ze nie dopuszczalnym jest poprzestanie na granicy miasta 
poniewaZ niezb~dny jest remont do miejscowosci Wola Morawicka. S~dzi, ze odpowiednim 
podmiotem, kt6ry przygotuje ww. Stanowisko b~dzie Komisja Strategii Rozwoju, Promocji 
i W sp6lpracy z Zagranic~. 

radny Lech Janiszewski stwierdzil, ze stanowisko powmno dotyczy6 wszystkich dr6g 
wojew6dztwa swi~tokrzyskiego. 

Glos zabral Krzysztof SloB - Senator RP, kt6ry poinformowal, ze zlotyl do Prezesa Rady 
Ministr6w Oswiadczenie Senatorskie, w kt6rym wskazuje mi~dzy innymi na wag~ tej drogi 
dla naszego regionu, jak r6wniez na cos niezwykle istotnego, a mianowicie na to, ze ma ono 
wymiar ponad partyjny i jednoczy wszystkie sHy parlamentarne jak i samor~dowe. Dlatego 
poprosil pana Premiera aby osobisci interweniowal w Ministerstwie Infrastruktury, aby nie 
spychac tej drogi z perspektywy na perspektyw~, ale zeby wreszcie doczekala si~ budowy 
i aby zostaly docenione wysilki parlamentarzyst6w jak i samor~dowc6w. 

radni: J6zef Grabowski, Lech Janiszewski, Grigor Szaginian i Maria Adamczyk zlozyli 
wsp6ln~ interpelacj~ odnosnie budowy drogi krajowej or -42, a takZe budowa drogi S 9 
(zal~cznik or 9). 

Przewodnicz~cy Sejmiku zadecydowal, ze w sprawach r6znych zostanie podj~ta decyzja 
co dalej zostanie postanowione odnosnie ww. Stanowiska. 

Ad 6. 

Radni otrzymali " Informacj~ Marszalka Wojew6dztwa z dzialalnosci Zarz~du Wojew6dztwa 
Swi~tokrzyskiego w okresie pomi~dzy sesjami"(za/qcznik nr 10). 

Ad 7. 

Radni otrzymali "Informacj~ Przewodnicz~cego i Wiceprzewodnicz~cych Sejmiku 
o dzialaniach podejmowanych w okresie pomi~dzy sesjami" (zal~cznik or 11). 
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Ad 8. 

Radni otrzymali projekt uchwaly w sprawie wyznaczenia aglomeracji Olesnica(zal'l.cznik 

nr 12). 

Glos zabral Piotr Zol~dek - Czlonek Zarz~du, kt6ry przedstawil ww. projekt , om6wil jego 

trese, a nast~pnie wnioskowal 0 przyj~cie przez Sejmik. 

Wojciech Borz~cki, przewodnicz~cy Komisji Rolnictwa, Gospodarki Wodnej i Ochrony 
Srodowiska, poinformowal 0 pozytywnym zaopiniowaniu ww. projektu uchwaly przez 

Komisj~(Opinia Nr 102/12 stanowiqca zalqcznik nr13 ). 

Glos6w w dyskusji nie bylo. 

Przewodnicz~cy Sejmiku poddal pod glosowanie projekt uchwaly w sprawie wyznaczenia 

aglomeracji Olesnica. Zapytal kto z radnych jest za podj~ciem uchwaly, kto przeciwny, kto 

si~ wstrzymal od glosowania? 

Uchwala Nr XXW387112 www. sprawie zostala podj~ta przez Sejmikjednoglosnie i stanowi 

zalqcznik nr 14 do protokolu. 

Ad 9. 

Radni otrzymali projekt uchwaly w sprawie uzgodnienia projektu uchwaly Sejmiku 

Wojew6dztwa Sl'l.skiego w spraWle podzialu wojew6dztwa sl'l.skiego na obwody 
lowieckie(zalqcznik nr15 ). 

Glos zabral Czlonek Zarz~du- Piotr Zol~dek, kt6ry przedstawil ww., om6wil jego trese, 
a nast~pnie wni6s1 0 przyj~cie przez Sejmik. 

Wojciech Borz~cki przewodnicz~cy Komisji Rolnictwa, Gospodarki Wodnej i Ochrony 
Srodowiska, poinformowal 0 pozytywnym zaopiniowaniu ww. projektu uchwaly przez 

Komisj~ (Opinia Nr 103/12 stanowi zalqcznik nr16). 

Glos6w w dyskusji nie bylo. 

Przewodnic~cy Sejmiku poddal pod glosowanie projekt uchwaly w sprawie uzgodnienia 
projektu uchwaly Sejmiku Wojew6dztwa Sl~kiego w sprawie podzialu wojew6dztwa 

sl~kiego na obwody lowieckie. Zapytal kto z radnych jest za podj~iem uchwaly, kto jest 
przeciwny, kto si~ wstrzymal od glosowania? 

Uchwala Nr XXII/388/12 w ww. sprawie zostala podj~ta przez Sejmik jednoglosnie i stanowi 
zalqcznik nr 1 7 do protokolu. 

Ad 10. 

Radni otrzymali projekt uchwaly w sprawie wyra.zenia zgody dla Swi~tokrzyskiego Centrum 
Onkologii w Kielcach na zbycie aparatu Mammograficznego (zalqcznik nr 18). 
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Glos zabral Gnegon Swiercz- Wicemarszalek Wojew6dztwa Swi~tokrzyskiego, kt6ry 
przedstawil ww, projekt, om6wil jego trese, a nast<tpnie wni6s1 0 przyj<tcie przez Sejmik. 

Jolanta Kr~cka, pnewodnicz:ilca Komisji Zdrowia, Polityki Spolecznej i Spraw Rodziny, 
poinformowala 0 pozytywnym zaopiniowaniu ww. projektu uchwaly przez Komisj~ (Opinia 

Nr 48/12 stanowi zalqcznik nr 19). 

Glos6w w dyskusji nie bylo, 

Przewodnicz:ilcy Sejmiku poddal pod glosowanie projekt uchwaly w sprawie wyraZenia 
zgody dla SWi<ttokrzyskiego Centrum Qnkologii w Kielcach na zbycie aparatu 
Mammograficznego. Zapytal kto z radnychjest za podj~ciem uchwaly, kto jest przeciwny, kto 

si<t wstrzymal od glosowania? 

Uchwala NR XXIII389112 w ww. sprawie zostala podj<tta przez Sejmik jednoglosnie 
i stanowi zalqcznik nr20 do protokolu. 

Ad 11. 

Radni otrzymali projekt uchwaly w sprawie wyraZenia zgody na udzielenie Gminie Polaniec 
pomocy rzeczowej w formie INFOKIOSKU, stanowittcego gl6wntt nagrod~ w Plebiscycie 
Moje Innowacyjne Otoczenie- Moja Innowacyjna Gmina(zalttcznik nr 21). 

Glos zabral Michal Klepka- Kierownik Biura Innowacji, kt6ry przedstawil ww. projekt, 
om6wil jego trese, a nast<tpnie wni6s1 0 przyj<tcie przez Sejmik. 

Ryszard Nosowicz, pnewodnicz:ilcy Komisji Budzetu i Finans6w, poinformowal 
o pozytywnym zaopiniowaniu ww. projektu uchwaly przez Komisj~ ( Opinia Nr135/12 
stanowiqca zalqcznik nr 22). 

Glos6w w dyskusji nie bylo. 

Pnewodnicz:ilcy Sejmiku poddal pod glosowanie projekt uchwaly w sprawie wyraZenia 
zgody na udzielenie Gminie Polaniec pomocy rzeczowej w formie INFOKIOSKU, 
stanowittcego gl6wntt nagrod<t w Plebiscycie Moje Innowacyjne Otoczenie- Moja 
Innowacyjna Gmina. Zapytal kto z radnych jest za podj~ciem uchwaly, kto jest przeciwny, 
kto si~ wstrzymal od glosowania? 

Uchwala NR XXII/390112 w ww. sprawie zostala podj~ta przez Sejmik jednoglosnie 
i stanowi zalqcznik nr 23 do protokolu. 

Ad 12. 

Radni otrzymali projekt uchwaly w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla samorzttd6w 
gmin z terenu wojew6dztwa swi~tokrzyskiego na realizacj~ zadaiJ. w zakresie porZ'ldku 
publicznego i bezpieczenstwa obywateli oraz ochrony przeciwpozarowej(zalttcznik nr 24). 

Glos zabral Zast~pca Dyrektora Departamentu Infrastruktury - Cezary Blach, kt6ry 
przedstawil ww. projekt, om6wil jego trese, a nast~nie wni6s1 0 przyj~cie przez Sejmik. 
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Ryszard Nosowicz, przewodnicz~cy Komisji Budzetu i Finans6w, poinformowal 
o pozytywnym zaopiniowaniu ww. projektu uchwaly przez Komisj~ (Opinia Nr136/12 
stanowiqca zalqcznik nr 25). 

Glosow w dyskusji nie bylo. 

Przewodnicz~cy Sejmiku poddal pod glosowanie projekt uchwaly w sprawie udzielenia 
pomocy finansowej dla samorz~dow gmin z terenu wojewodztwa swi~tokrzyskiego na 
realizacj~ zadrui w zakresie porz~dku publicznego i bezpieczenstwa obywateli oraz ochrony 
przeciwpozarowej. Zapytal kto z radnych jest za podj~ciem uchwaly, kto jest przeciwny, kto 
si~ wstrzymal od glosowania? 

Uchwala Nr XXIIl391112 www. sprawie zostala podj~ta przez Sejmikjednoglosnie i stanowi 
zalqcznik nr26 do protokolu. 

Ad 13 i 14. 

Radni otrzymali projekty uchwal w sprawie: 
- zmiany uchwaly nr XV/275/11 Sejmiku Wojewodztwa Swi~tokrzyskiego z dnia 29 
grudnia 20 II roku w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Wojewodztwa 
Swi~tokrzyskiego na lata 2012-2028 (zalqcznik nr 27 ), 
- zmian w budZecie wojewodztwa na 2012rok (zalqcznik nr 28), 
- zmian w budZecie wojewodztwa na 20 12rok (zalqcznik nr 29 ), 
- zmian w budzecie wojewodztwa na 2012rok (zalqcznik nr30). 

Glos zabrala Skarbnik Wojew6dztwa Swi~tokrzyskiego- Maria Fidzinska -
Dziurzynska, ktora przedstawila ww. projekty, omowila ich trese, a nast~pnie wniosla 
o przyj~cie przez Sejmik. 

Ryszard Nosowicz, przewodnicz~cy Komisji Budzetu i Finans6w, poinformowal 
o pozytywnym zaopiniowaniu ww. projektow uchwal prze komisj~ (Opinie Nr 137/12, 

138/12, 139/12, 140/12 stanowiq kolejno zalqczniki nr: 31,32,33,34 ). 

Glos w dyskusji zabral: 

Radny J6zef Grabowski poprosil, aby w budZecie znalazly si~ srodki na remont drog 


754 i 755. 

Wi~cej glosow nie bylo. 

Przewodnicz~cy Sejmiku poddal pod glosowanie projekt uchwaly w sprawie zmiany 
uchwaly nr XV/275111 Sejmiku Wojewodztwa Swi~tokrzyskiego z dnia 29 grudnia 2011 roku 
w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Wojewodztwa Swi~tokrzyskiego na lata 2012
2028. Zapytal kto z radnych jest za podj~ciem uchwaly, kto jest przeciwny, kto si~ wstrzymal 

od glosowania? 

Uchwala Nr XXU/392/12 www. sprawie zostala podj~ta przez Sejmik wi~kszosci~glosow 
(24 za i 1 wstrzymuj~cym si~) stanowi zalqcznik nr35 do protokolu. 
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Przewodnicz~cy Sejmiku poddal pod glosowanie projekt uchwaly w sprawie ZIman 
w budZecie wojewodztwa na 2012r. Zapytal kto z radnychjest za podj~ciern uchwaly, kto jest 
przeciwny, kto si~ wstrzyrnal od glosowania? 

Uchwala Nr XXII/393/12 w ww. sprawie zostala podj~ta przez Sejrnik wi~kszoscict glosow 
(24 za i 1 wstrzymujctcyrn si~ od glosowania) i stanowi za1ctcznik nr 36 . 

Przewodnicz~cy Sejmiku poddal pod glosowanie projekt uchwaly w sprawie zmian 
w budzecie wojewodztwa na2012r. Zapytal kto z radnych jest za podj~ciern uchwaly, kto jest 
przeciwny, kto si~ wstrzyrnal od glosowania? 

Uchwala Nr XXI1l394/12 www. sprawie zostala podj~ta przez Sejrnik wi~kszoscictglosow 
(24 za i 1 wstrzymujctcyrn si~ od glosowania) i stanowi za1ctcznik nr 37 . 

Przewodnicz~cy Sejmiku poddal pod glosowanie projekt uchwaly w sprawie zmian 
w budZecie wojewodztwa na20l2r. Zapytal kto z radnych jest za podj~ciern uchwaly, kto jest 
przeciwny, kto si~ wstrzyrnal od glosowania? 

Uchwala Nr XXII/395/12 w ww. sprawie zostala podj~ta przez Sejrnik wi~kszoscictglosow 
(24 za i 1 wstrzymujctcyrn si~ od glosowania) i stanowi zalctcznik nr 38 

Ad 15. 

Radni otrzyrnali Inforrnacj~ na ternat realizacji Regionalnego Programu Operacyjnego 
Wojewodztwa Swi~tokrzyskiego na lata 2007~2013 za 201lrok(zalctcznik nr 40). 

Wobec barku sprzeciwu Przewodniczctcy Sejmiku uznal, iz Sejrnik przyjct1 ww. Informacj~. 

Ad 16. 

Przewodnicz~cy Sejmiku poprosil 0 prZYJ~cle stanowiska Kornisji Strategii Rozwoju, 
Prornocji i Wsp61pracy z Zagranicct w sprawie podj~cia konkretnych dzialan rnajctcych na celu 
przyspieszenie realizacji drogi ekspresowej S-7 na terenie wojewodztwa swi~tokrzyskiego 
i calej trasie jej przebiegu w Polsce jako Stanowisko Sejrniku . Zapytal radnych czy rnajct 
uwagi co do ww. Stanowiska 

Glos zabrali: 

Radny JozefGrabowski poinformowal, ze w tym stanowisku brakuje drogi Nr 42 is 9. 

Marszalek Wojew6dztwa - Adam Jarubas poinformowal, iz Zarzctd Wojewodztwa 
zobowictZUje si~ do przygotowania na nast~pne posiedzenie Kornisji Strategii Rozwoju, 
Prornocji i Wspolpracy z Zagranicct spojrzenie na wszystkie inwestycje drogowe, rowniez 
drogi krajowe , ktorych tez dotyczct wnioski. Postara si~ aby zostaly uj~te te drogi, ktore dzis 
byly wsporninane. 

str.8 



Wi~cej glos6w nie bylo. 

Przewodnicz=!cy Sejmiku zapytal kto z radnych jest za przyj~ciem Stanowiska Komisji 
Strategii Rozwoju, Promocji i W sp61pracy z Zagraniclljako Stanowisko Sejmiku. 

Radni jednoglosnie przyj~li ww. Stanowisko jako Stanowisko Sejmiku Wojew6dztwa 
Swi~tokrzyskiego. 

Przewodnicz=!cy Sejmiku poinformowal ,ze wczoraj (tj. niedziel~) zmarl mjr Ignacy 
Skowron ostatni westerplatczyk . Pogrzeb odb~dzie si~ w dniu 8 sierpnia 2012r. 0 godzinie 
14.00 w Brzezinach. Zach~cam Pailstwa abyscie mogli WZhlC udzial w uroczystosciach 
pogrzebowych. 

Przewodnicz=!cy Sejmiku poprosil 0 uczczenie pami~ci zmarlego minut'l ciszy. 

Ad 17. 

Przewodnicz=!cy Sejmiku podzi~kowal zebranym za dyscyplin~ i porz'ldek panuj'lcy na sali, 
a nast~pnie zamknlll obrady XXII sesji Sejmiku Wojew6dztwa Swi~tokrzyskiego. 

I 

~1 ~ekre:r::a Ij~,,.·obrad: 
1\}H74thl ' . . i 

Radna Marzena Marczewska ............ adny SlawOlmr Marczewskl ................. . 


y Sejmiku 

! 

Protok61 SPOrZ'ldr: 

IwonaMuter .. (1;...... 
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